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Številka:  411-01/16-17/            EPA 1688-VII  
Ljubljana, 26. 1. 2017 
  
Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je, na podlagi 20. člena Poslovnika 
Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10, 6/14 in 26/15) in drugega  
odstavka 56. člena Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05-UPB1 in 
95/09 - odl. US), oblikovala naslednje  
                                                                  

M n e n j e 
 

k Predlogu zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o uravnoteženju 
javnih financ (ZUJF-F) – skrajšani postopek 

 
Komisija Državnega sveta za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na 66. seji 25. 
1. 2017 obravnavala Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
uravnoteženju javnih financ (ZUJF-F) – skrajšani postopek, ki ga je v obravnavo 
predložila skupina poslank in poslancev (prvopodpisani mag. Alenka Bratušek in dr. 
Mirjam Bon Klanjšček). 
 
Komisija je predlog zakona podprla. 
 
Glede na zagotovila Vlade, da je Slovenija izšla iz krize ter da se gospodarsko okolje 
stabilizira, predlagateljici predloga zakona menita, da je podaljševanje ukrepov, ki še 
naprej omejujejo usklajevanje pokojnin, nepotrebno. Zato predlagata, da se s 
spremembo zakona omejevanje usklajevanja pokojnin nadomesti z redno 
uskladitvijo, tako da bi bili v prihodnje tudi upokojenci v večji meri kot v zadnjih letih, 
ko so zaradi neizvedenih uskladitev pokojnin le-te zaostale v rasti za skoraj desetino, 
deležni doseženih pozitivnih premikov in rezultatov gospodarske rasti. Predlog 
zakona omogoča uživalcem pokojnin tudi polno izplačilo t.i. regresa (letnega 
dodatka), skladno z določbami Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju 
(ZPIZ-2). 
 
Komisija se je seznanila z mnenjem Vlade, ki predloga zakona ne podpira, pri čemer 
poudarja, da obsega izdatkov, ki so bili določeni v sprejetem okviru za pokojninsko 
blagajno, ni dovoljeno preseči. 
 
Podporo predlogu zakona komisija utemeljuje z več razlogi. Tako meni, da je treba 
interventnost Zakona o uravnoteženju javnih financ na področju usklajevanja 
pokojnin, ki časovno ni omejena prekiniti ter, dokler Vlada to področje ne uredi na 
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sistemski način, s predlaganim zakonom vzpostaviti usklajevanje pokojnin, kot je 
predvideno z ZPIZ-2. Ne glede na uskladitev pokojnin pa ključen problem, ki se 
dotika upokojevanja in upokojencev ostaja in sicer, da je upokojevanje pod 
neugodnimi pogoji v času krize pripomoglo k ustvarjanju dodatnega revnega sloja 
ljudi, ki so se v tem času upokojili. Komisija opozarja tudi na razkorak med rastjo 
minimalne plače in rastjo pokojnin v zadnjem obdobju, ki je po mnenju komisije 
prevelik. 

 
* * * 

 
Za poročevalca je bil določen podpredsednik komisije Alojz Kovšca. 
 
 
 

        Predsednica 
                                                                                                        mag. Marija Lah, l.r. 
 
 
                                                                                                
 
 
 
 
 


